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Aanwezig: stemgerechtigd 

 Aelbrecht Wim   
 De Coninck Jozef 
 De Langhe  Louis  
 Dierickx Rita   
 Emmerechts Ludo   
 Moens Laura   
 Van Damme Linda   
 Van der Hasselt Roselien   
 Van Malderen Geert     

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

 Beeckman Evelien, 1e Schepen   
 Deleu Johan, Schepen     

Verontschuldigd 

 De Coster Steff   

Agenda 

• Besluit van CBS over de landbouwfolie 

• Oma route – traject en  dossier 

• Masterplan bronnengebied – stand van zaken 

• Mededelingen en verslagen door de afgevaardigden naar andere gemeentelijke adviesraden: 

      - Milieuraad (Jef) 

      - Werkgroep Trage Wegen (Wim) 

      - Gecoro (Rita) 

      - Derdewereldhuis (Steff) 

 

Verslag vergadering Land- en tuinbouwraad 

 

Datum: donderdag 27 april 2023 
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• Lijst van actieve landbouwers 

• Feestvergadering 7 mei 

• Variapunten:  eigen inbreng, opmerkingen, suggesties…. 

 

 
 

Agendapunt: Besluit van CBS over landbouwfolie 

De landbouwraad is teleurgesteld over het besluit van het CBS om geen gevolg te geven aan onze vraag 
tot inzamelen van landbouwfolie voor recyclage door de gemeente. 
De argumentatie door de milieuraad is zwak: 

 1.  Afvalstroom verminderen: 
Geen enkele land- of tuinbouwer gaat meer folie kopen/aanschaffen dan wat hij echt nodig heeft. Het gebruik 
van landbouwfolie is een energie-arme, klimaatadaptieve en CO2 neutrale techniek die wordt aangewend 
om de marges van seizoengebonden, lokale teelten te verruimen, van  vervroegde teelten in de lente tot 
latere teelten in de herfst en winter. Ook voor opslag en verpakken van plaatselijk geteelde veevoeder 
gewassen voor de wintermaanden wordt folie gebruikt. 

2. OVAM rapportage cijfers: uiteindelijk doet dit niets ter zake, de hoeveelheid afval blijft dezelfde waar je ze 
ook rapporteert. Of de gemeente afval in eigen naam afvoert of dat het door individuele personen of bedrijven 
gebeurt, in beide gevallen wordt het geregistreerd als afkomstig uit Opwijk. 

3. De voorbeeldcijfers uit Merchtem geven een idee over de omvang en kostprijs, maar zijn geen referentie 
voor Opwijk. 
Merchtem is in oppervlakte ongeveer 2 keer zo groot als Opwijk  en de landbouwactiviteit nog beduidend 
meer. (Opwijk heeft 1.1 - 1.5%  werkenden in de primaire sector, voor Merchtem is dat 2.1 – 5%. -Brochure 
Plattelandsbeleidsplan Vlaams-Brabant)  Dus qua volume en kostprijs moet men voor Opwijk de cijfers van 
Merchtem  zeker reduceren tot ⅓ of zelfs tot ⅟4. 
4. Als gemeentelijke LR  proberen we een eenvormige regeling uit te werken, toegankelijk en toepasselijk 
voor alle kleine familiale bedrijven in de gemeente. 
 
Mogelijk kan de landbouwraad  instaan voor een oplossing. Daarvoor moet er eerst nog meer gedetailleerde 
informatie verzameld worden. Welke firma’s kan men aanspreken, wat is de kostprijs voor een container, 
over welke volumes zou het kunnen gaan, op welke locatie kan het gebeuren…? We doen navraag bij de 
buurgemeenten Merchtem, Asse, Buggenhout, Lebbeke.. die landbouwfolie inzamelen voor recyclage. 
Er wordt ook voorgesteld om bij wijze van een enquête te polsen naar de interesse en de noodzaak bij de 
(kleinschalige) plaatselijke land- en tuinbouwers. Afhankelijk van deze resultaten zal dan later beslist worden 
hoe we deze actie verder kunnen uitwerken. Mogelijk kunnen we dan ook een budgetaanvraag doen ter 
ondersteuning bij de bevoegde gemeentelijke dienst. 
 

Agendapunt: Oma route - traject en dossier 

Er zijn in onze gemeente 2 bovenlokale fietsroutes: Leirekensroute F27 en de OMA (Opwijk-Merchtem-
Asse) route F221. Voor beide routes staat de gemeente in voor de ontwikkeling van het gedeelte op haar 
grondgebied. 
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Een studiebureau werd door de gemeente aangeduid voor het ontwerp van de OMA fietsroute . De 
projectnota werd opgemaakt en wordt nu ter bespreking voorgelegd aan de belanghebbenden . Daarna 
volgt een overleg met de verkeersadviesraad om vervolgens het finale stadium in te gaan. 
 
Een lid vraagt om verduidelijking over het nivelleren van landbouwwegen. 
De voorbije jaren werd de vraag gesteld aan de landbouwraad om de landbouwwegen in slechte staat op 
te lijsten ten einde ze prioritair te nivelleren. De landbouwwegen, -op openbaar domein weliswaar-, vallen 
nu onder de noemer ‘Trage wegen’, maar er kan nog altijd advies uitgebracht worden naar de gemeente 
over de (slechte) staat van bepaalde landbouwwegen. 
 
 

Agendapunt: Masterplan bronnengebied – stand van zaken 

De ontwikkeling van dit project is in de eindfase, maar werd nog niet opgeleverd. Wanneer de plannen 
klaar zijn zal Ellen Steenwegen van studiebureau SWECO uitgenodigd worden voor de voorstelling van de 
plannen op een vergadering van LR. 

 

Agendapunt: Mededelingen van afgevaardigden naar andere gemeentelijke 
adviesraden.  

Milieuraad: 
Toelichting vanuit de gemeentelijke milieudienst over het ‘Klimaat- en Energieplan’: 

De gemeente heeft zich geëngageerd voor het ‘Burgemeestersconvenant’. Dat betekent dat er een 
Energie/Klimaatplan moet worden opgemaakt ten einde  te voldoen aan een aantal vooropgestelde 
doelstellingen tegen 2030. 
 
    Werkgroep ‘Trage wegen’, Gecoro en Derdewereldhuis: geen  nieuwe gegevens. 

 

Agendapunt: Lijst van actieve landbouwers. 

De lijst is afgewerkt. Na een selectie op basis van juistheid van adres, ondernemingsnummer, 
vestigingseenheid en activiteit werden 68 namen en adressen weerhouden. Hiervan zijn 29 e-mail 
adressen bekend via internetwebsites, de brochure ‘Heerlijk lokaal’ of LR. Er werden 39 brieven verstuurd 
naar de overige landbouwers met de vraag ons een e-mail adres te bezorgen indien ze in de toekomst 
plaatselijke landbouw gerelateerde berichten wensen te ontvangen. Hierop  hebben 5 landbouwers 
geantwoord en is er 1 brief teruggebracht omdat de betrokken landbouwer er niet meer woont 
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Agendapunt: Feestvergadering 7 mei 

Robert Dierickx nam enkele maanden geleden ontslag als deskundige in LR. Hij was vele jaren actief als 
lid maar vooral als voorzitter. We willen hem daarvoor nog eens extra bedanken en hebben hem daartoe 
uitgenodigd voor de feestvergadering. 

 

 

 

Verslag: Rita Dierickx 
 
 

Datum volgende vergadering: Later te bepalen 

 


